

Alte Drucke

**Vincentii Liri-||NENSIS GALLI, PRO || catholicæ fidei
antiquitate & vniuersi-||tate, aduersus prophanas amnium
hæ-||resewn nouationes Liber ...**

**Vincentius <Lerinensis>
Tertullianus, Quintus Septimius Florens
Parisiis, 1544**

VITA VINCENTII Lirinensis ex Gennadio, & Ioanne Trithemio.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-151030

VITA VINCENTII LI-
rinensis ex Gennadio, & Io-
anne Trithemio.

V

Incentius Lirinēsis natione Gal-
lus, vir ingenio subtili atque mo-
ribus maximè clarus, in scriptu-
ris, tum humanis tum diuinis apprimè exercita-
tus, scripsit singularem librum ab antiquis per-
celebrè laudatum, validissimis argumentis con-
futum, quibus impia hæreticorum dogmata
euertit, qui aduersus prophanas omnium hæ-
reseon nouationes pro fidei catholicę antiqui-
tate inscribitur. Huius Vincentij meminit Ge-
lasius papa, eius approbando librum in C. san-
cta Romana ecclesia. xv. distin&. In hæc verba:
Vincentij nihilominus laboriosum opus non
spernimus, sed imitatur. Hæc ibi referēte Gra-
tiano Decretorum coaceruatore, de opusculis
sanctorum patrū, quæ in ecclesia catholica re-
cipiuntur. Floruit sub Theodosio &
Valentiniano Imperat. Anno
quadringētesimo trigesimo.

